
Fredagsbrev d.24.4.2022 uge 16. 

 

Tak for en god generalforsamling. 

Det er glædeligt, at vores revisor, Tom, tager sig tid til at gennemgå regnskabet for 

os, fordi der er mange ”finurligheder”, som kræver lidt kendskab. Vores overskud 

var ikke prangende, men vi havde budgetteret med et overskud lige over 200.000, 

og vores ekstraudgifter til el og gas blev lige nøjagtig 200.000kr. Selv om der blev 

skruet ned for varmen i skolen, og installeret et oliefyr, da gaspriserne eksploderede 

i september. Nå, men sådan har det været for alle med gasfyr, vi er ikke de eneste. 

Elin, vores tilsynsførende, blev syg til generalforsamlingen, og derfor kom hun ikke. 

Men hun har efterfølgende sendt os sin tilsynsberetning, som jeg vedhæfter dette 

fredagsbrev. Så er det muligt at læse det. De foregående år ligger i øvrigt også på 

vores hjemmeside, hvis interessen rækker så langt. 

Men nu går vi ind i en tid, hvor de 8 niendeklasse elever definerer meget. De har 

trukket fordybelsesområde i dansk, emne i naturfag. På tirsdag d.25. får de deres 

udtrækningsfag at vide. Der er et fag fra henholdsvis den humanistiske og 

naturfaglige blok. Det bliver spændende.  

Næste uge står der naturfagsemneuge på skemaet for næsten alle elever. Vi skal 

besøge forskellige lande, og arbejde med dem i faste grupper på tværs af klasser 

hele ugen. 9.klasse har på skift Kamilla og Heidi, som et forløb med henblik på 

eksamen. Husk at bussen kører kl.13.10 hver dag i emneuger. 

Allerede i næste uge igen, altså uge 18, starter de skriftlige prøver, og så går det 

ellers ud over stepperne med den slags for 9.klasse resten af skoleåret. Vi har ikke 

læseferie på skolen, altså dage, hvor de store elever bliver sendt hjem, og hvor de så 

skal forberede sig til prøverne. Der er det bedst, at der er en lærer til stede, som kan 

vejlede.  



I uge 19 drager 4-8 

klasse til Bornholm. I 

vil i næste uge få en 

mere nøjagtig plan 

for ugen. Men det er 

Kamilla, Anita, Troels 

og Roel (forældre og 

bestyrelsesmedlem) 

der tager med på 

lejrskolen. Mere om 

det i næste uge. 

Det er blevet utroligt 

populært at løbe på 

rulleskøjter, og gå på 

stylter. Vi har fået 

nogle ex. forærende, 

og mange tak for 

det, men ligger der 

hjemme nogle 

brugbare sæt, så er 

vi de glade 

modtagere. Også 

hvis det drejer sig 

om knæ og 

håndledsbeskyttere. 

Hvis man har en 

cykelhjelm derhjemme, så send den bare med i skole. Det eliminerer muligheden for 

spredning af lus, når man bruger sin egen hjelm. 

God weekend. 

Troels 

 

 


